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ПИТАНЕ 
 

ОТ проф. Добрин Добрев - председател на групата общински съветници от ПП 
ГЕРБ 
ОТНОСНО: Кандидатстване с проект за финансиране на балнеолечебен център в 
село Мараш. 

 
 
 
 Господин Кмете, 

Години наред природна даденост, каквато е минералната вода в село Мараш, не 
се използва. Моля да ни информирате какво е направено, за да се привлекат донорски 
средства за създаване на балнеолечебен център на това место, който да осигури 
допълнителни приходи за общинската хазна и  да обогати профила на туристическите 
услуги, предлагани в региона. 

 
 
 
17.05.2010 г. 
гр. Шумен        
         
         (проф. Добрин Добрев) 
 
 


